
معاون خدمات مشترکین و درآمد شرکت آب و فاضلاب استان گلستان:

تعرفه آب بهاء برای خانه باغ ها و اقامتگاه 
های غیر دائم تغییر یافته است

و  مشترکین  خدمات  معاون  زمانی:  محمد  گرگان-مهناز 
درآمد شرکت آب و فاضلاب استان گلستان گفت : بر اساس ابلاغ 
دولت و به منظور مدیریت مصارف آب در اقامتگاه های غیر دائم 
، از ابتدای اردیبهشت ماه تعرفه آب بهاء این مشترکین نسبت به 
گردد.مهندس  می  محاسبه  بالاتری  قیمت  با   ، دائمی  مشترکین 
اردشیر سلطانیان ، معاون خدمات مشترکین و درآمد این شرکت 
با اعلام این خبر اظهار داشت : بر اساس تصمیم هیات وزیران از 
اقاماتگاه  برای  بهاء  ، تعرفه آب  اردیبهشت ماه سال جاری  ابتدای 
های غیر دائم مانند ویلاها ، خانه باغ ها و مجتمع های مسکونی که 
اقامتگاه مقطعی محسوب می شوند به این معنی که محل کسب و 
کار و زندگی دائمی افراد نباشد ، با قیمت بالاتر محاسبه می گردد 
.وی توضیح داد : بر طبق دستورالعمل ابلاغی دولت ، مصارف آب 
بین 6 تا 8 متر مکعب در ماه برای اقامتگاه های غیر دائم بر اساس 
تعرفه تغییر یافته محاسبه می شود و مصرف بیش از 8 متر مکعب 
در ماه ، با نرخ آب آزاد محاسبه می شود.معاون خدمات مشترکین 
و درآمد شرکت آب و فاضلاب استان گلستان  هدف از ابلاغ این 
دستورالعمل دولت را کاهش مصارف آب در روستاها عنوان نمود و 
اظهار داشت : با گسترش ساخت اقامتگاه های غیر دائم در روستاها 
شاهدیم در اواخر هفته جمعیت روستاها به شدت افزایش می یابد.
رو  روبه  که  با خشکسالی  همچنین  و  شرایط  این  در   : افزود  وی 
به  اقدام   ، دائم  غیر  های  اقامتگاه  صاحبان  از  برخی   ، باشیم  می 
ایجاد فضای سبز و احداث استخر در ابعاد مختلف می نمایند که ، 
مصارف آب را بیش از حد انتظار بالا می برد که منجر به اختلال 
در امر آبرسانی و یا قطع آب می شود.وی تاکید کرد : تاسیسات 
آبرسانی هر روستا ، بر اساس میزان جمعیت آن ، طراحی و احداث 
میگردد و افزودن بار جمعیت و همچنین افزایش مصرف آب ، فشار 
بیش از حدی به این تاسیسات وارد می نماید.سلطانیان  در پایان 
از مشترکین اقامتگاه های غیر دائم خواست با کاهش مصارف آب 
، هم نسبت به کاهش هزینه های خود اقدام کنند و هم از ایجاد 

اختلال در روند تامین آب روستاها جلوگیری نمایند.

کشف 600 میلیارد ریال فرار مالیاتی با تلاش 
مأموران پلیس امنیت اقتصادی کردستان

 فرمانده انتظامي استان کردستان از کشف 600 میلیارد ریال 
استان خبر  اقتصادی  امنیت  پلیس  مأموران  با تلاش  مالیاتی  فرار 
داد.  به گزارش خبرنگار پایگاه خبری پلیس،سردار »علی آزادی« 
در تشریح این خبر اظهار داشت: مأموران پلیس امنیت اقتصادی 
استان درراستای  مبارزه با جرم فرار مالیاتی و با اشراف اطلاعاتی 
دریافتند یک شرکت بازرگانی با توجه به گذشت چندین سال از 
تأسیس آن، هیچگونه اظهارنامه به ادارات مرتبط وصول نشده است. 
دریافتند  آمده  عمل  به  های  بررسی  با  مأموران  افزود:  وی 
انجام  برای  که شرکتي درسال 1393 درسطح شهرستان سنندج 
کارت  اخذ  با  وصادرات،  واردات  جمله  از  اقتصادي  هاي  فعالیت 
از  با توجه به گذشت چندین سال  بازرگاني تاسیس شده است و 
تاسیس شرکت از طریق هیئت مدیره مربوطه هیچگونه اظهارنامه 
سردار  است.  نشده  اعلام  شرکت  تجاري  اقدامات  اعلام  جهت  اي 
پلیس  مأموران  از  تیمی  راستا  همین  در  کرد:  تصریح  آزادی 
اقتصادی بررسی موضوع را در دستور کار خود قرار دادند  امنیت 
این پرونده  از  اقدامات تخصصی و پلیسی، سرنخ های مهمی  با  و 
اقتصادی را کشف کردند. فرمانده انتظامی استان کردستان خاطر 
نشان کرد: مأموران در ادامه تحقیقات به این نتیجه رسیدند افرادی 
با سوء استفاده از کارت بازرگانی اقدام به واردات کالا کرده و طی 
سردار  نکردند.  پرداخت  را  شده  وارد  کالاهای  مالیات  مدت  این 
آزادی با اشاره به دستگیری 3 نفر متهم در این رابطه،عنوان داشت: 
متهمان به جرم خود اقرار و با پیگیری ماموران بیش از 600میلیارد 
پرونده  تشکیل  با  که  کردند  کشف  متهمان  از  مالیاتی  فرار  ریال 

متهمان به مراجع قانونی معرفی شدند. 

برگزاری آزمون های پیش کارورزی و علوم 
پایه پزشکی کلان منطقه یک آمایشی کشور 

در دانشگاه علوم پزشکی مازندران
سراسر  با  همزمان  و  الکترونیک  صورت  به   ساری-مرآتی: 
کشور آزمون های پیش کارورزی و علوم پایه پزشکی کلان منطقه 

یک آمایشی کشور در دانشگاه علوم پزشکی مازندران برگزار شد
آزمون  های پیش کارورزی دانشجویان دانشگاه علوم پزشکی 
یک  منطقه  کلان  پزشکی  علوم  های  دانشگاه  سایر  و  مازندران 
آمایشی کشور ، امروز در دونوبت صبح و عصر به صورت حضوری و 

الکترونیک در ساری برگزار شد.
آزمون پیش کارورزی دانشجویان پزشکی ، آزمون جامع علوم 
دندانپزشکی  پایه  علوم  و  داروسازی   جامع  آزمون  پزشکی،  پایه 
پزشکی  علوم  دانشگاه  از  داوطلب  دانشجوی   ۲11 تعداد  با  جمعا 
مازندران در مرکز آزمون های الکترونیک مجتمع دانشگاهی پیامبر 

اعظم)ص( این دانشگاه برگزار شدند.
علوم  های  دانشگاه  از  نفر   36۵ و  هزار  یک  تعداد  همچنین 
پزشکی کلان منطقه یک آمایشی کشور در این سه آزمون شرکت 

کرده اند.
گفتنی است این آزمون با رعایت شیوه نامه های بهداشتی و 

فاصله گذاری اجتماعی برگزار شد.

در بازدید سرپرست شهرداری رشت از منطقه سه: 

بهبود کیفیت ارائه خدمات شهری به شهروندان 
باید در اولویت کار مناطق قرار گیرد

 رشت-مهناز نوبری: علی بهارمست با اشاره به اینکه کارکنان 
شهرداری در روزهای حساس می توانند با توان مضاعف مشکلات 
و  زیرساختی  های  پروژه  اجرای  کنار  در  گفت:  سازند،  مرتفع  را 
کلان، انجام برخی پروژه ها و اقدامات کوچک مقیاس ولی با اهمیت 
باشد. داشته  همراه  به  را  رضایت شهروندان  میتواند  نیز،  در شهر 
امروز سه شنبه ۲3 شهریور ماه  سرپرست شهرداری رشت، صبح 
1۴00 در بازدید از منطقه سه شهرداری رشت ضمن قدردانی از 
مدیر، معاونین و کارکنان این منطقه، اظهار کرد: کارکنان شهرداری 
در روزهای حساس می توانند با همدلی و توان مضاعف مشکلات 
معاونین خدمات  نقش  به  اشاره  با  بهارمست  مرتفع سازند.علی  را 
ضمن  باید  شهر  خدمات  معاونین  گفت:  پنجگانه  مناطق  شهری 
ایجاد انگیزه در کارکنان، سیاست های اجرایی و عملیاتی روسای 
نواحی را تبیین و بر نحوه اجرا و پیشبرد دقیق امور نظارت نمایند.
لاین  احداث  از  همچنین  رشت  شهرداری  سرپرست  است  گفتنی 
کندروی بلوار خرمشهر بازدید نمود و دستورات لازم جهت انجام 
باز  و  عمران  سازمان  به  را  پروژه  این  آسفالت  روکش  و  زیرسازی 

آفرینی فضاهای شهری شهرداری رشت صادر کرد

 بهره برداری از 2300متر 
خط انتقال آب شرب در گنبد

برداری  بهره  از  کاووس  گنبد  فاضلاب  و  آب  امور  مدیر 
داد  خبر  شهرستان  این  در  شرب  آب  انتقال  خط  ۲300متر 
عملیات  اجرای   : افزود  خبر  این  اعلام  با  راد  سعیدی  .حسین 
سلاق  مجتمع  تا  سرپل  هوایی  مخزن  از  شرب  آب  انتقال  خط 
غایب با لوله پلی اتیلن 31۵ در راستای فراهم نمودن و پایداری 
امور آب و فاضلاب گنبد  .مدیر  مستمر آب شرب صورت گرفت 
اظهار داشت : با انجام این عملیات جمعیتی بالغ بر 1000نفر از  
آب شرب سالم و بهداشتی بهره مند  و در آینده با تکمیل سایر 
دیگر  ۲۵00نفر  برای  شرب  آب  تامین  امکان  باقیمانده  خطوط 

نیز فراهم خواهد شد.

خبرخبر

مدیریت  اقدام  مهم ترین  گفت:  قم  شهردار  مشاور 
و  متوازن شهر  توسعه  باید  را  در سال های گذشته  شهری 
نگاه ها  تغییر  به حوزه های مختلف دانست که سبب  توجه 

به شهر قم شده است.
به  اشاره  با   ، در گفت وگویی  اسماعیلی  سیدابوالفضل 
عملکرد قابل توجه شهرداری قم در زمینه اجرای پروژه های 
شهری اظهار داشت: یکی از ویژگی های مثبت در سال های 
کارنامه  که  بود  پروژه ها  اجرای  سرعت  افزایش  گذشته، 

شهرداری در این زمینه قابل دفاع است.
وجود  تملک  که  پروژه هایی  در  اینکه  بیان  با  وی 
دارد، کار سخت تری پیش روی مجموعه وجود داشته و همین مسئله سرعت اجرای کار را کاهش میدهد افزود: با 
برنامه ریزی ها در این دوره، با توجه به تمام این مشکلات، فرآیندها تسریع شده و درنتیجه، پروژه ها با سرعت بیشتری 

اجرا می شود.
اهداف  پیشبرد  شاهد  استانی  و  کشوری  تعاملات  با  گذشته  سال های  در  اینکه  بر  تأکید  با  قم  شهردار  مشاور 
شهرداری در پروژه ها بودیم،  ابراز کرد: مه ترین اقدام مدیریت شهری در سال های گذشته را باید توسعه متوازن شهر و 

توجه به حوزه های مختلف دانست که سبب تغییر نگاه ها به شهر قم شده است.
وی ورود قم به مسیر توسعه را موردتوجه قرارداد و افزود: متأسفانه قم دارای عقب ماندگی های سنواتی است که 
با برنامه ریزی ها در سال های گذشته سرعت بیشتری به خود گرفته است که امیدواریم این روند هرچند با مشکلات 

اقتصادی روبرو بوده همچنان ادامه دار باشد.
اسماعیلی حدود 3 هزار هکتار بافت فرسوده را از مشکلات شهر قم ذکر کرد و یادآور شد: شهر قم عقب ماندگی های 
زیادی داشته و مردم مطالبات انباشته زیادی دارند و اما ما در مسیر توسعه قرار داریم، اتفاق خوبی است و امیدوارم 

این کار ادامه پیدا کند.

استاندار  مسلمی:  مجید   – شرقی  آذربایجان 
شاعران  ممتاز  و  مهم  نقش  بر  تاکید  با  شرقی  آذربایجان 
و جهان،  ایران  در  عاشورایی  ادبیات  توسعه  در  زبان  ترک 
گفت: نقش این شعرا در بسط و تعمیق ادبیات عاشورایی در 

ایران اسلامی و جهان تشیع بی مانند است.
اجلاس  افتتاح  مراسم  در  پورمحمدی  محمدرضا 
در  حسینی  خادمان  و  پیرغلامان  از  تجلیل  بین المللی 
و  هنر  تاریخ   در طول  افزود:  تبریز،  کبود  محوطه مسجد 
ادبیات ایران زمین همواره در خدمت ائمه اطهار )ع( بوده و 
در این میان آذربایجان با شعرایی همچون فضولی، دخیل، 
یحیوی و منزوی نقشی ممتاز در این زمینه ایفا کرده و دیوان شعر آنها امروز ورد زبان تمامی مداحان و مدیحه سرایان 
دربار اباعبدالله الحسین است. وی ارادت و عشق مردم ایران و آذربایجان به امام حسین را بسیار وسیع و غیرقابل بیان 
دانست و اظهار داشت: این ارادت در میان مردم آذربایجان و ترک زبانان بسیار برجسته تر از سایر نقاط کشور است و 

فرهنگ عامه مردم این دیار با نام امام حسین )ع( در هم آمیخته شده است.
پورمحمدی اضافه کرد: اشعار شعرای آذربایجانی در منقبت ائمه و سالار شهدا و سنت شعر و ادبیات عاشورایی در 
این سرزمین در حقیقت شاهکاری از ادبیات عاشورایی است که در هیچ نقطه ای از جهان به وجود نیامده است و بر 
همین اساس باید گفت که زبان ترکی در ایجاد، بسط و توسعه ادبیات عاشورایی عملکردی بی مانند دارد. وی ادامه داد: 
سوز و گداز اشعار ترکی در مدح ائمه و بیان مصیبت های عاشورا چنان حرفه ای و استادانه و هنرمندانه است که شور 
عاشورایی با شعور حسینی را در هم تنیده است.لازم به ذکر است هجدهمین اجلاس بین المللی تجلیل از پیرغلامان و 
خادمان حسینی به دلیل شیوع کرونا با وقفه یکساله به مدت سه روز در تبریز برگزار شد. ۲0 نفر از پیرغلامان و خادمان 
آلمان، عراق، ترکیه، جمهوری آذربایجان و کنیا در هجدهمین  از کشورهای هند، پاکستان، غنا، آرژانتین،  حسینی 

اجلاس به میزبانی تبریز تجلیل شدند.

 تلاش موفق شهرداری قم 
در توسعه متوازن شهر

 نقش مهم و ممتاز شاعران ترک زبان 
در توسعه ادبیات عاشورایی

عضو  و  ورزقان  مردم  نماینده  مسلمی:  مجید   – شرقی  آذربایجان 
ارزش ذخایر معدن مس سونگون  معادن مجلس گفت:  و  کمیسیون صنایع 

3۲0 میلیارد دلار و معادل 10 سال صادرات کشور است.
کارخانجات  مجموعه  احداث  قرارداد  امضا  مراسم  در  دهقانی  الله وردی 
تولید کاتد مس در مجتمع مس سونگون افزود: هر چند کارشناسان شرکت 
 ۲ را  سونگون  مس  شده  شناخته  ظرفیت  رسمی  طور  به  مس  صنایع  ملی 
میلیارد تن اعلام می کنند، ولی دانشمندان رقم دقیق آن را چهار میلیارد تن 
برآورد کرده اند. وی ادامه داد: با روند فعلی، استخراج مس از معدن سونگون 
تنی  هزار   300 سالانه  فعلی  تولید  اگر  حتی  و  کشد  می  طول  سال   380
کنسانتره سه برابر هم شود باز 130 سال برای اتمام معدن زمان می خواهد.

تومان درآمد  میلیارد  یادآوری کرد: مس سونگون سالانه ۲0 هزار  وی 
دارد که اگر تنها یک هزار میلیارد تومان آن در شهرستان سرمایه گذاری شود، 
اتفاقات بزرگی رخ می دهد. دهقانی خطاب به مدیرعامل شرکت ملی صنایع 
مس ایران گفت: مردم از ما سوال می کنند که مالیات درآمد سالانه ۲0 هزار  
میلیارد تومانی مس سونگون کجا می رود؟ و این باید به شهرستان برگردد، 
شرکت ملی صنایع مس ایران قبلا یک درصد سهم آلایندگی را به شهرستان 
می پرداخت که پنج شش سال است نمی پردازد، این رقم کجاست؟ بگویید 

برویم پیگیری کنیم که مختص شهرستان ورزقان است.
وی تشریح کرد: شرکت ملی صنایع مس ایران سالانه بیش از یک هزار 
میلیارد تومان کمک های اجتماعی دارد که تنها 16 تا ۲0 میلیار تومان آن به 

ورزقان می رسد و این عادلانه نیست. وی درباره خبرهای مربوط به درخواست 
واگذاری امتیاز تیم فوتبال تراکتور به شرکت ملی صنایع مس ایران نیز گفت: 
کیست.  دست  که  ندارم  کاری  من  و  است  ملی  مساله  یک  تراکتور  مساله 
نماینده مردم ورزقان در مجلس شورای اسلامی افزود: چطور سپاهان، ذوب 
آهن و مس کرمان حمایت می شوند، اما تیم تراکتور نمی تواند از منابع مس 
برخوردار نشود، البته بعصی ها انتقاد می کنند که سهم ورزش ورزقان از مس 
سونگون را به تراکتور ندهید در حالی که اصلا سهمی به ورزقان نمی دهند. 
دهقانی ادامه داد: بیش از 800 میلیارد تومان از یکهزار میلیارد تومان هزینه 
کرد اجتماعی شرکت ملی صنایع مس در سال هزینه ورزشی است که می 

توان تراکتور را نیز از آن برخوردار کرد که یک سرمایه ملی است.
وی همچنین با اشاره به ضرورت برخورداری بیشتر شهرستان ورزقان از 
باید  از کشور است و  اینجا هم بخشی  تاکید کرد:  درآمدهای مس سونگون 
و  هستیم  مواجه  کشور  در  برق  کمبود  مشکل  با  ما  گیرد.  قرار  توجه  مورد 
مجتمع مس سونگون نیز مستثنی از این قاعده نیست و قرار بود نیروگاه ۵00 
مگاواتی در اینجا احداث شود و شرکت ملی صنایع مس باید اقدام عملی برای 
آن بکند. وی گفت: شرکت های فعال در حوزه استخراج و اکتشاف مجتمع 
به  معادنی  غیرواقعی،  و  نادرست  های  گزارش  ارائه  با  سونگون  مس  معدن 
ارزش 3۲ هزار میلیارد تومان را از آن منتزع کردند و این خیانت به منطقه 

کشور است.
مس  معادن  سونگون،  مس  بر  علاوه  ارسباران  منطقه  در  افزود:  وی 
تولید کنسانتره مس سونگون  نیز وجود دارد؛ ظرفیت  پهناوری در آستامال 
باید به یک میلیون تن و تولید مس کاتدی به ۴00 هزار تن در سال افزایش 
یابد. دهقانی اضافه کرد: قیمت پیشنهادی قرارگاه خاتم الانبیا برای احداث 
کارخانجات تولید مس کاتدی در مجتمع سونگون مربوط به سال قبل و پایین 
انجام  را  آن  ایران  ملی صنایع مس  است، شرکت  لازم  اگرتعدیل  و  بوده  تر 
دهد تا طرح چار مشکل نشود. قرارداد کارخانجات تولید مس کاتد مجتمع 
مس سونگون ورزقان به ارزش هشت هزار میلیارد تومان با حضور جمعی از 
سازندگی  قرارگاه  و  ایران  مس  صنایع  ملی  شرکت  میان  کشوری  مقام های 

خاتم الانبیا در محل مجتمع امضا شد.

 آذربایجان شرقی – مجید مسلمی: مدیرکل بازرسی شهرداری تبریز 
و  فعالیت ها  از  شهری  و  استانی  مسئولان  و  شهروندان  رضایت  ابراز  گفت: 
مدیریت  در  برنامه ریزی  و  تدبیر  پویایی،  از  نشان  عینالی،  در  اخیر  تحولات 

سازمان توسعه و عمران عون بن علی دارد.
تفرجگاه  سبز  فضای  و  عمرانی  پروژه های  از  بازدید  در  محمدی  تراب 
عینالی اظهار کرد: گزارش اداره پاسخگویی به شکایات مردمی و بازرسی های 
میدانی اداره کل بازرسی از تفرجگاه عینالی حاکی از رضایتمندی شهروندان 

از عملکرد مطلوب سازمان عون بن علی است.

تبریز  و مناطق شهرداری  به سنجش عملکرد سازمان ها  اشاره  با  وی 
بیان کرد: تفرجگاه عینالی به عنوان بزرگ ترین تفرجگاه کوهستانی کشور 
زیادی  تعداد  میزبان  و  تبدیل شده  مهم گردشگری  مقصدهای  از  یکی  به 
بررسی  که  است  نیاز  و  است  خارجی  گردشگران  و  عزیز  هموطنان  از 
شهروندان  و  گردشگران  رضایتمندی  میزان  خصوص  در  مستمر  و  دقیق 
انجام گیرد. همچنین به منظور اطمینان از حسن اجرا و رعایت مقررات و 
دستورالعمل ها، بازرسی های میدانی، دوره ای یا موردی را انجام می دهیم. 
از  عون بن علی  سازمان  مطلوب  عملکرد  بخاطر  بازدید  این  در  محمدی 
کرد:  اظهار  و  قدردانی  سازمان  این  جهادی  مدیر  و  عینالی  کارگزاران 
را  شهروندان  رضایت  افزایش  و  بوده  چشمگیر  عینالی  در  اخیر  تحولات 
نشده  واصل  شهروندان  طرف  از  شکایاتی  تنها  نه  است.  داشته  دنبال  به 
این  که  کردیم  دریافت  تفرجگاه  توسعه  جهت  در  خوبی  پیشنهادات  بلکه 
و  عون بن علی  سازمان  مدیریت  در  برنامه ریزی  و  تدبیر  پویایی،  از  نشان 
تفرجگاهی  و  جنگل کاری  موفق  طرح  اجرای  تداوم  به  شهروندان  رغبت 

دارد. عینالی 
مدیرکل اسبق میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری آذربایجان شرقی 
از آمفی تئاتر روباز عینالی به عنوان پروژه فرهنگی فاخر و ماندگار شهر تبریز در 
چند سال اخیر نام برد و گفت: بزرگ ترین آمفی تئاتر روباز کشور که در بهترین 
نقطه عینالی با حمایت معاونت عمرانی استانداری و پیگیری های شهرداری 

تبریز به موقع افتتاح شد، محلی بی نظیر در منطقه است و  بهترین مکان برای 
برگزاری مراسم های ملی مذهبی محسوب می شود.

صنعت  اهمیت  به  اشاره  با  عینالی  بوم گردی  دهکده  از  بازدید  در  وی 
گردشگری در توسعه اقتصادی کشورها اظهار کرد: صنعت گردشگری در ایران 
با وجود آثار تاریخی و جاهای دیدنی از ظرفیت های بسیار بالایی برای رشد و 
گسترش برخوردار است. به خصوص بوم گردی که امروز در صنعت گردشگری 
در کانون توجه گردشگران قرار دارد و باید با برنامه ریزی و سرمایه گذاری از 
این ظرفیت استفاده کرد. محمدی ضمن قدردانی از همکاری معاونت عمرانی 
استانداری و سازمان همیاری شهرداری های استان در اجرای این پروژه، افزود: 
موجبات  نخست  است؛  اهمیت  حائز  جهت  دو  از  عینالی  بوم گردی  دهکده 
و  سوغاتی  هنری،  دستی،  صنایع  با  خارجی  و  داخلی  گردشگران  آشنایی 
فرهنگ روستایی و عشایر مناطق مختلف استان را فراهم می کند و دوم اینکه، 

به عنوان یک منبع تأمین درآمد برای سازمان محسوب می شود.  
پاکیزگی محیط تفرجگاه و سرسبزی و شادابی درختان، خودکفایی در 
تولید گل و گیاه به خصوص گیاهان دارویی در گلخانه های عینالی، احداث باغ 
پرندگان و حیات وحش عینالی، تبلیغات محیطی و اکران پیام های شهروندی 
با موضوعات مختلف فرهنگی و اجتماعی در طول مسیر اصلی از نکات مهم 
دیگری بود که در بازدید مدیرکل بازرسی شهرداری تبریز نسبت به آنها ابراز 

رضایت شد.

معاونین  همراه  به  بوشهر  استان  دریانوردی  و  بنادر  مدیرکل  بوشهر- 
خود، از پروژه های در حال اجرای بنادر دیر و کنگان دیدن کرد.

به گزارش روابط عمومی، سیاوش ارجمندزاده مدیرکل بنادر و دریانوردی 
استان بوشهر به همراه معاونین خود از پروژه های در حال اجرا در بنادر کنگان 

و دیر دیدن کرد.
مدیرکل بنادر و دریانوردی استان بوشهر در اینباره گفت: یکی از پروژه 
های این اداره کل  در بندر کنگان پروژه احداث موج شکن های طرح توسعه 
بندر کنگان میباشد که از مطالبات جدی مردم بوده و تاثیر بسزایی  در صنعت 

دریانوردی منطقه و استان خواهد داشت.
طول  به  شرقی  شکن  موج  اجرای  شامل  پروژه  این  افزود:  ارجمندزاده 
13۵0 متر طول و موج شکن غربی به طول ۴۴0 متر طول و برچیدن ۲00 
متر طول موج شکن موجود می باشد همچنین اجرای راه آسفالتی روی موج 
شکنها، تهیه و نصب بولارد و روشنایی روی دو موج شکن در قالب این قرارداد 

اجرا خواهد شد. 
وی اضافه کرد: این پروژه با هزینه ای بالغ بر16۵ میلیارد تومان در حال 

حال اجرا میباشد که با اتمام آن مساحت حوضچه بندر کنگان از 8 هکتار به 
36 هکتار و عمق دهانه از ۴ متر به 6 متر  افزایش می یابد.

عنوان  بوشهر  استان  دریانوردی  و  بنادر  مدیرکل  ارجمندزاده  سیاوش   
یگان  آسایشگاه  و  اداری  احداث ساختمان   ، اداره کل  این  پروژه  دیگر  کرد: 
حفاظت بنادر دیر و کنگان می باشد که با مساحت ۲8۵ متر مربع  در یک 
دارای  و   است  انجام  حال  در  تومان  میلیارد   ۷ بر  بالغ  اعتباری  با  و  طبقه 

پیشرفت فیزیکی ۵0 درصد می باشد.
ارجمندزاده در بازدید از محل اجرای پروژه احداث اسکله جدید تجاری 
بندر دیر گفت: فاز مطالعاتی پروژه احداث ۲00 متر اسکله تجاری بندر دیر 
انجام  حال  در  اکنون  هم  و  رسیده  پایان  به  تومان  میلیون   ۲30 اعتبار  با 

فرایندهای اداری جهت برگزاری مناقصه  می باشد.
وی افزود: این پروژه در مجموع شامل احداث300 متر اسکله است که 

برای شناورهای تا ۲000 تن طراحی شده است.ط

دوم  نیمه  کرمانشاه،  استان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل  گفته  به 
امسال حدود ۲0 حلقه چاه با ظرفیت نزدیک به 600 لیتر در ثانیه به کمک 

تامین آب شهر کرمانشاه می آید.
به گزارش روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب استان کرمانشاه، به نقل 
از خبرگزاری ایسنا، علیرضا کاکاوند در جمع خبرنگاران با اشاره به وضعیت 
تامین آب شرب شهر کرمانشاه و مشکلاتی که خشکسالی برای منابع آبی شهر 
ایجاد کرده، افزود: از چاه های میان دربند که یکی از مهمترین منابع تأمین آب 
شهر است، هشت حلقه را از دست داده ایم و خشک شده اند و سراب قنبر نیز 
وضعیت بسیار نامناسبی دارد.وی از پایین آوردن محل نصب پمپ سایر چاه 
ها از 1۲ تا 3۵ متر جهت پمپاژ راحت تر آب آنها خبر داد و خاطرنشان کرد: 

باز هم برای تامین آب با دشواری های زیادی مواجهیم.
تصفیه خانه  اورهال  کرمانشاه  استان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
رفع مشکل  به  برای کمک  انجام شده  اقدامات  دیگر  از  نیز  را  نظری  شهید 
کمبود آب شهر کرمانشاه عنوان کرد و ادامه داد: این کار باعث شده ظرفیت 

این تصفیه خانه از هزار لیتر در ثانیه به 1۴00 لیتر افزایش یابد.

کاکاوند با بیان اینکه در حال شناسایی و مطالعات چاه های جدیدی به 
سمت پلیس راه ماهیدشت هستیم، ابراز امیدواری کرد بتوان 1۵ تا ۲0 حلقه 

چاه آهکی در این منطقه برای تامین آب شهر کرمانشاه وارد مدار کرد.
نظر  در  ثانیه  در  لیتر   30 را  چاه  هر  دبی  میانگین  چنانچه  افزود:  وی 
بگیریم می توان در مجموع ۴۵0 تا 600 لیتر بر ثانیه به ظرفیت تامین آب 

شهر کرمانشاه اضافه کرد.
کاکاوند پیش بینی کرد، این پروژه در نیمه دوم سال عملیاتی شود.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان کرمانشاه با بیان اینکه همه این 
اقدامات برای کمک به تامین آب شهر کرمانشاه نوعی مسکن مقطعی است، 
یادآور شد: برای تامین آب پایدار شهر کرمانشاه آبرسانی از سد گاوشان باید 

به طور کامل وارد مدار شود.
وی میزان آبی که از سد گاوشان اکنون وارد شبکه آب شهر کرمانشاه 
می شود را 1۴00 لیتر در ثانیه اعلام کرد و ادامه داد: این میزان باید به ۲۵00 

لیتر در ثانیه برسد.
در  اینکه  بیان  با  کرمانشاه  استان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 

طرح های تامین آب باید افق بلندمدت شهر کرمانشاه دیده شود، اظهار کرد: 
پیش بینی می شود با ساخت و سازهای مسکنی که در شهر صورت می گیرد 
۲00 تا 300 هزار نفر به جمعیت شهر اضافه شود که باید تدابیر لازم برای 

تامین آب آنها صورت گیرد.

نماینده مردم ورزقان و عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس:

ارزش ذخایر معدن مس سونگون معادل ۱0 سال صادرات کشور است

مدیرکل بازرسی شهرداری تبریز:

رضایت شهروندان نشان از پویایی در سازمان عون بن علی دارد

رشد ۵۰ درصدی پروژه های اداره کل بنادر و دریانوردی استان بوشهر در بنادر دیر و کنگان

۶۰۰ لیتر در ثانیه به تامین آب شهر کرمانشاه اضافه می شود
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